
PROTOKÓ   Nr 76-20/2005Ł
z  posiedzenia  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  Rady Miasta Gda skań ,  które 
odby o si  dnia ł ę 13 grudnia 2005 roku, o godz. 14.00, w sali nr 003 – Nowy Ratusz, przy ul. 
Wa y Jagiello skie 1 w Gda sku.ł ń ń

Obecni: wed ug za czonych list obecno ci, które stanowi  za cznik nr1,  za cznik nrł łą ś ą łą łą  
2 do protoko u.ł

Na stan siedmiu (7) cz onków Komisji, w posiedzeniu uczestniczy o siedmiu (7), ł ł czyli by oł  
quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.

Posiedzeniu przewodniczy  Radny Kazimierz Koralewski –  Przewodnicz cy Komisji Politykił ą  
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gda ska.ń

Po  stwierdzeniu  quorum, otworzy  posiedzenieł ,  powita  zebranych  i  poinformowa ,  eł ł ż  
porz dek obrad zosta  przed o ony Radnym do skrytek,  ą ł ł ż który stanowi za cznik nr 3 dołą  
protoko u. ł

Do Komisji zosta  jeszcze skierowany do rozpatrzenia projekt uchwa y w sprawie wyra eniał ł ż  
woli obj cia udzia ów w podwy szonym kapitale zak adowym spó ki dzia aj cej pod firmę ł ż ł ł ł ą ą 
Pomorski  Fundusz  Po yczkowy  Spó ka  z  ograniczon  odpowiedzialno ci  z  siedzib  wż ł ą ś ą ą  
Gda sku – druk nr 1710.ń

Kto  z  Pa stwa Radnych jest  za  wniesieniem przedmiotowego  projektu  uchwa y podń ł  
obrady Komisji i opiniowanie go w punkcie 7 ?

G osowanie:ł
Powy sze zosta o przyj te jednog o nie- 6 g osami za.ż ł ę ł ś ł

Kto  z  Pa stwa  Radnych jest  za  przyj ciem  ń ę nast puj cego  porz dku obrad w  dniuę ą ą  
dzisiejszym?

1. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia opinii o  lokalizacjił ż  
salonu gier na automatach – druk nr 1698.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

2. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie  wyra enia opinii o lokalizacjił ż  
salonu gier na automatach – druk nr 1699.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

3. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia opinii o  lokalizacjił ż  
salonu gier na automatach - druk nr 1700.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

4. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia opinii o  lokalizacjił ż  
kasyna gry – druk nr 1701.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

5. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia woli obj cia udzia ówł ż ę ł  
w  podwy szonym  kapitale  zak adowym  jednoosobowej  spó ki  Gminy  Miastaż ł ł  
Gda ska  dzia aj cej  pod  firm  Gda skie  Towarzystwo  Budownictwań ł ą ą ń  



Spo ecznego Spó ka z ograniczon  odpowiedzialno ci  z siedzib  w Gda sku –ł ł ą ś ą ą ń  
druk nr 1702.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

6. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia woli obj cia udzia ówł ż ę ł  
w podwy szonym kapitale zak adowym spó ki dzia aj cej  pod firm  Gda skaż ł ł ł ą ą ń  
Infrastruktura Wodoci gowo – Kanalizacyjna spó ka z o.o. z siedzib  w Gda skuą ł ą ń  
- druk nr 1709.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

7. Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia woli obj cia udzia ówł ż ę ł  
w podwy szonym kapitale zak adowym spó ki dzia aj cej pod firm  Pomorskiż ł ł ł ą ą  
Fundusz  Po yczkowy  Spó ka z  ograniczon  odpowiedzialno ci  z  siedzib  wż ł ą ś ą ą  
Gda sku – druk nr 1710.ń

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

8. Opiniowanie  z o onych  ofert  na  oddanie  w  najem  lokali  u ytkowych  w  trybieł ż ż  
bezprzetargowym – w drodze zbierania i wyboru ofert.

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

9. Opiniowanie spraw dotycz cych  najmu lokali  mieszkalnych na podstawie  §  27 ust.  8ą  
Uchwa y  Nr  XLIII/1535/05 Rady Miasta Gda ska z  dnia 27 pa dziernika 2005 rokuł ń ź  
zmieniaj cej Uchwa  Nr XXII/651/04 Rady Miasta Gda ska z dnia 25 marca 2004 rokuą łę ń  
w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  mieszkalnych  wchodz cych  w  sk adą ł  
mieszkaniowego  zasobu miasta  Gda ska oraz  zasad udzielania pomocy  w  wynaj ciuń ę  
takich lokali w zasobach Towarzystw Budownictwa Spo ecznego.ł

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

10. Wolne  wnioski,  sprawy bie ce,  korespondencja.żą

Porz dek zosta  przyj ty jednog o nie- 6 g osami za.ą ł ę ł ś ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Przyst pimy teraz do opiniowania czterech projektów uchwa  dotycz cych lokalizacji kasynaą ł ą  
i  salonów  gier  na  terenie  miasta  Gda ska.  Temat  ten  by  dyskutowany  na  poprzednimń ł  
posiedzeniu Komisji, w zwi zku z tym my l , e w dniu dzisiejszym nie b dzie du o uwagą ś ę ż ę ż  
do  tych  projektów.  Oddaj  g os  przedstawicielowi  Prezydent  Miasta  Gda ska,  ebyę ł ń ż  
zreferowa  projekty uchwa .ł ł

PUNKT – 1
Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia opinii o  lokalizacji salonuł ż  
gier na automatach – druk nr 1698 stanowi za cznik nr 4 do protoko u.łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1698.ł ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:
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Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Rozumiem, e mamy wyrazi  opini  negatywn , bo taka jest opinia Pana Prezydenta?ż ć ę ą

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Propozycja  Pana Prezydenta  jest  taka,  e  w zwi zku  z  tym,  i  s  protesty  spo eczne  wż ą ż ą ł  
sprawie  lokalizacji  salonu  w  tym  rejonie,  Pan  Prezydent  zaproponowa ,  e  Rada  Miastał ż  
wyra a negatywn  opini  dla tej lokalizacji.ż ą ę

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
Nie Rada Miasta, tylko taka jest propozycja Pana Prezydenta dla Rady Miasta.

Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
Tak. Taka jest propozycja dla Pa stwa Radnych, bo jak ju  wspomnia  Pan Przewodnicz cyń ż ł ą  
docieraj  do  Urz du  Miejskiego  sygna y  mieszka ców  okolicznych  budynków,ą ę ł ń  
protestuj cych przeciwko otwarciu tego typu lokalu w ich s siedztwie.ą ą

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy s  jeszcze jakie  uwagi, propozycje poprawek do projektu uchwa y?ą ś ł
Nie ma, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto  z  Pa stwa  Radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwa y  wń ł  
sprawie wyra enia opinii o lokalizacji salonu gier na automatach – druk nr 1698 ?ż

G osowanie:ł
Komisja  3  g osami  za,  przy  1  g osie  przeciwnym  i  2  g osach  wstrzymuj cych  si  –ł ł ł ą ę  
pozytywnie zaopiniowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1698 -  bezł ł  
poprawek.
Opinia Nr 76-20/417/112/2005 stanowi za cznik nr 5 do protoko ułą ł

PUNKT – 2
Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie  wyra enia opinii o lokalizacji salonuł ż  
gier na automatach – druk nr 1699 stanowi za cznik nr 6 do protoko u.łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1699.ł ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
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Pani  powiedzia a,  e  salon  gier  przy  ul.  Garncarskiej  dzia a  od  1994  roku.  Terazł ż ł  
wnioskodawca wyst pi  o wyra enie opinii na dalsz  lokalizacj  tego salonu w tym miejscu.ą ł ż ą ę  
Jak  to  si  ma  do  naszej  uchwa y  dotycz cej  gospodarowania  lokalami  u ytkowymi  wę ł ą ż  
mie cie, gdzie og asza si  przetargi, bo umowa najmu si  ko czy, czy to nie dotyczy salonówś ł ę ę ń  
gier, czy one s  wy czone z tej zasady?ą łą

Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
To jest lokal prywatny a nie komunalny, wi c uchwa a nasza tego problemu nie obejmuje.ę ł

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
Czyli rozumiem, e my tylko ustosunkowujemy si  do nie do lokalizacji, tylko do koncesji, boż ę  
pani powiedzia a o lokalizacji salonu przy ul. Garncarskiej. Je eli to jest prywatny lokal, toł ż  
chyba Rada Miasta nie podejmuje uchwa y? To jest pierwsza uwaga.ł

Po drugie. Mo emy wyrazi  zgod  na przed u enie koncesji, je li taka koncesja si  ko czy,ż ć ę ł ż ś ę ń  
ale  chyba  nie  na  lokalizacj ,  wi c  jest  tu  chyba  pewna  sprzeczno ,  albo  czego  nieę ę ść ś  
rozumiem, wi c prosz  o wyja nienie?ę ę ś

Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
Artyku  36 ustawy o grach mówi o tym, e wniosek o udzielenie zezwolenia na prowadzenieł ż  
dzia alno ci w zakresie  gier na automatach, obowi zek za czenia do wniosku opinii radył ś ą łą  
gminy o lokalizacji o rodka, wi c nale y do czy  opini  Rady Miasta Gda ska o lokalizacjiś ę ż łą ć ę ń  
salonu  bez wzgl du na to, czy to jest lokal miejski, spó dzielczy, czy prywatny. Rada gminyę ł  
musi wyrazi  swoj  opini . Jest to za cznik do wniosku.ć ą ę łą

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
Ja to rozumiem, tylko jak  moc maj  nasze uchwa y Rady w decydowaniu przy  lokalachą ą ł  
prywatnych? O to mi chodzi.

Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
Przepis  artyku u  36,  ust.3  i  4  ustawy  z  dania  29  lipca  1992 roku  o  grach  i  zak adachł ł  
wzajemnych nak ada na wnioskodawc  ubiegaj cego si  o przed u enie zezwolenia Ministrał ę ą ę ł ż  
Finansów na prowadzenie dzia alno ci w zakresie gier na automatach obowi zek za czeniał ś ą łą  
do  wniosku  o  wydanie  zezwolenia  równie  pozytywnej  opinii  rady  gminy  o  lokalizacjiż  
o rodka gier w trybie art. 32, ust. 1 punkt 15 przywo anej ustawy.ś ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Czy s  jeszcze jakie  uwagi, propozycje poprawek do projektu uchwa y?ę ę ą ś ł
Nie ma, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto  z  Pa stwa  Radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwa y  wń ł  
sprawie wyra enia opinii o lokalizacji salonu gier na automatach – druk nr 1699?ż

G osowanie:ł
Komisja  2  g osami  za,  przy  0  g osach  przeciwnych  i  3  g osach  wstrzymuj cych  si  –ł ł ł ą ę  
pozytywnie zaopiniowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1699 -  bezł ł  
poprawek.
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Opinia Nr 76-20/418/113/2005 stanowi za cznik nr 7 do protoko ułą ł

PUNKT – 3
Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia opinii o  lokalizacji salonuł ż  
gier na automatach - druk nr 1700 stanowi za cznik nr 8 do protoko u.łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1700.ł ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
To jest nowa lokalizacja?

Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
Tak. Nie ma adnych protestów mieszka ców, wi c nasza propozycja opinii jest pozytywna oż ń ę  
tej lokalizacji.

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Czy s  jeszcze jakie  uwagi, propozycje poprawek do projektu uchwa y?ą ś ł
Nie ma, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto  z  Pa stwa  Radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwa y  wń ł  
sprawie wyra enia opinii o lokalizacji salonu gier na automatach – druk nr 1700?ż

G osowanie:ł

G osowanie  przebieg o  w  sposób  nast puj cy:  1  g os  za,  1  g os  przeciw,  3  g osył ł ę ą ł ł ł  
wstrzymuj ce si .ą ę

W zwi zku z powy szym Komisja w g osowaniu nie rozstrzygn a sprawy.ą ż ł ęł
Opinia Nr 76-20/419/114/2005 stanowi za cznik nr 9 do protoko u.łą ł

PUNKT – 4

Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie wyra enia opinii o lokalizacji kasynał ż  
gry – druk nr 1701 stanowi za cznik nr 10 do protoko u.łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań
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Barbara Starkiewicz – Kierownik Referatu Handlu w Wydziale Polityki Gospodarczej
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1701.ł ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Czy s  jeszcze jakie  uwagi, propozycje poprawek do projektu uchwa y?ę ę ą ś ł
Nie ma, przechodzimy do g osowania.ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto  z  Pa stwa  Radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwa y  wń ł  
sprawie wyra enia opinii o lokalizacji kasyna gry – druk nr 1701?ż

G osowanie:ł

G osowanie za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu uchwa y przebieg o wł ł ł  
sposób nast puj cy: 1 g os za, 2 g osy przeciwne, 2 g osy wstrzymuj ce si .ę ą ł ł ł ą ę

W  zwi zku  z  powy szym  g osowaniem,  Komisja  negatywnie  zaopiniowa aą ż ł ł  
przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1701.ł

Opinia Nr 76-20/420/115/2005 stanowi za cznik nr 11 do protoko u.łą ł

PUNKT – 5
Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie  wyra enia woli  obj cia udzia ów wł ż ę ł  
podwy szonym  kapitale  zak adowym  jednoosobowej  spó ki  Gminy  Miasta  Gda skaż ł ł ń  
dzia aj cej  pod  firm  Gda skie  Towarzystwo  Budownictwa  Spo ecznego  Spó ka  zł ą ą ń ł ł  
ograniczon  odpowiedzialno ci  z  siedzib  w  Gda sku  –  ą ś ą ą ń druk  nr  1702  stanowi 
za cznik nr 12 do protoko u.łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1702.ł ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
W zasadzie, my jako radni nie mamy wp ywu na to, gdzie GTBS wybuduje jaki  blok. ł ś
W zasadzie podj li my jako Rada Miasta pewne uchwa y, które dzia ki zosta y przydzieloneę ś ł ł ł  
GTBS i tam buduje. Generalnie dzia ki te zosta y zaproponowane przez Prezydenta i to jakł ł  
gdyby nakre li o kierunek ekspansji tej spó ki. Czy jest jaka  wizja dalekosi na w samejś ł ł ś ęż  
spó ce, co do nowych lokalizacji, bli ej centrum miasta, czy ewentualnie w dzielnicach, gdzieł ż  
ju  jest infrastruktura towarzysz ca typu kanalizacja, komunikacja, przedszkole, szko a itd.ż ą ł  
itd.?

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
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Za o eniem spó ki i Pana Prezydenta jest aby GTBS równie  budowa  plomby, je li takoweł ż ł ż ł ś  
miejsca b d  do zagospodarowania i b d  mog y by  w tej formule zagospodarowane.ę ą ę ą ł ć
Tym niemniej, na dzie  dzisiejszy faktycznie jest tak, e generalnie GTBS buduje przy ul.ń ż  
Jeleniogórskiej i przy ul. Wilanowskiej i na ten moment  jeszcze posiada grunty w tamtych 
rejonach i w tamtych rejonach b dzie si  rozbudowywa . Na razie na wprost, je li idzie oę ę ł ś  
lokalizacje najbli ej centrum, to jest ul. Falc Polonusa.ż

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisji ł ł
Ja si  ciesz , e w ogóle si  buduje i tutaj chwa a dla GTBS, e realizuje takie budownictwo,ę ę ż ę ł ż  
ale ja ci gle zach cam przy jakichkolwiek okazjach panów prezesów, eby przejechali si  naą ę ż ę  
przyk ad po Brze nie, Nowym Porcie –  tam jest ca a infrastruktura spo eczna jak o rodekł ź ł ł ś  
zdrowia, szko y, przedszkola, obki i s  puste place na których mo na budowa  budynkił żł ą ż ć  
mieszkalne, bo na tych nowych osiedlach, gdzie obecnie buduje GTBS b dziemy nied ugoę ł  
musieli budowa  szko y, obki przedszkola, o rodki zdrowia itd. w zwi zku z tym, czy nieć ł żł ś ą  
powinni my wykorzystywa  tych plomb, które s ?ś ć ą

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Panie  Radny.  Te  tereny,  o  których  Pan mówi  zosta y  wskazane  do programu  inwestycjił  
budowy 1000 mieszka , w zwi zku z tym nie mo emy mówi , eby jedni i drudzy brali teń ą ż ć ż  
tereny, st d mo e jest na razie taka polityka.ą ż

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto generuje pomys y odno nie tych mo liwo ci terenów inwestycyjnych, lokalizacyjnych?ł ś ż ś

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Te dyskusje  odbywaj  si  w obecno ci Biura  Rozwoju Gda ska,  Wydzia u  Architektury,ą ę ś ń ł  
przedstawicieli  urz du,  jak  i  przedstawicieli  spó ki.  To  nie  jest  tak,  e  albo  tylko  Panę ł ż  
Prezydent wskazuje, albo spó ka. Brane s  pod uwag  równego r5odzaju lokalizacje a przedeł ą ę  
wszystkim brany jest pod uwag  plan zagospodarowania przestrzennego, eby nie zak ócaę ż ł ć 
struktury  zabudowy  danego terenu,  bo  wiadomo,  e  to  nie  jest  generalnie  budownictwoż  
jednorodzinne,  jest  to  budownictwo  wielorodzinne,  wiec  musi  si  wkomponowa  wę ć  
architektur . Prowadzone s  rozmowy, aktualnie prowadzimy rozmowy z obiema spó kami ię ą ł  
trzema wydzia ami Urz du Miejskiego i jest ustalana strategia do 2010 roku.ł ę

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Pani powiedzia a,  e  ta  spó ka  wybudowa a  930 mieszka  .  ile  oczekuj cych na naszejł ż ł ł ń ą  
d ugiej miejskiej li cie skorzysta o, o ile si  ta lista zmniejszy a?ł ś ł ę ł

Czy  w  GTBS  lokuj  si  ludzie  spoza  miasta  Gda ska,  czy  wiadomo  w  jakim  to  jestą ę ń  
procencie?

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Zaczn  od odpowiedzi na drugie pytanie. Je li  chodzi o mieszka ców spoza  Gda ska, toę ś ń ń  
generaln  zasad  jest, e mieszkania te maj  s u y  mieszka com miasta Gda ska. ą ą ż ą ł ż ć ń ń
Czyli ludzie, którzy s  spoza Gda ska i na przyk ad doje d aj  do pracy w Gda sku i mają ń ł ż ż ą ń ą 
tymczasowe zameldowanie w Gda sku mog  uczestniczy  ewentualnie w tym budownictwie,ń ą ć  
czy jako partycypanci, je li s  jakie  wolne lokalizacje, ale oni wtedy nie znajduj  si  naś ą ś ą ę  
miejskiej li cie miejskiej, wi c o tym mowy nie ma.ś ę

Je li chodzi o list  miejsk , to w jakim stopniu zosta a pomniejszona poprzez budownictwoś ę ą ł  
TBS, to trudno mi w tej chwili powiedzie  na wprost, ile to jest procent, bowiem ta lista jestć  
list  ruchom  i ubywaj  osoby i wpisuj  si  nowi. Teraz nie jestem w stanie tego ustali . Jestą ą ą ą ę ć  
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to oczywi cie do wyliczenia, ale nie odpowiem w tej chwili, jaki to jest procent, czy iloś ść 
rodzin.

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Mam dodatkowe pytanie, nie na dzisiaj  odpowied , ale  warto by, eby –  mo e nie waszź ż ż  
Wydzia , ale Wydzia  Gospodarki Komunalnej robi  takie okresowe analizy, macie dane, ebył ł ł ż  
to by o robione, bo np. wiadomo, ze dosta o 100 rodzin osób z tej listy a 4 tysi ce oczekuje, toł ł ą  
wiemy, e troch  z tej listy odchodzi  a ci, którzy si  dopisuj , to ju  jest inna lista, bo naż ę ę ą ż  
dy urach nie mog  powiedzie , ze lista oczekuj cych na mieszanki si  zmniejsza.ż ę ć ą ę

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Do ko ca tygodnia Pani Radnej tak  informacj  przedstawi .ń ą ę ę

Radny Marek Polaszewski – cz onek Komisjił
Przy okazji. Pani Dyrektor sama wywo a a temat o budowie tych 1000 mieszka . Czy pojawił ł ń ł 
si  nast pny kontrahent, czy prowadzone s  dalej rozmowy?ę ę ą

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Prosz  Pa stwa. Nie by o adnych negocjacji  prowadzonych, by y tylko wst pne pytaniaę ń ł ż ł ę  
sk adane przez tych, którzy pobierali materia y konkursowe. Natomiast termin sk adania ofertł ł ł  
na wnioski kontrahentów zosta  przed u ony do 16 stycznia 2006 roku.ł ł ż

Radny Marek Polaszewski – cz onek Komisjił
Generalnie zainteresowanie jest?

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Jest, bowiem padaj  pytania i wp yn y same pro by, do dzi  pobierane s  druki, a terminą ł ęł ś ś ą  
sk adania ofert przed u ono do 16 stycznia 2006 roku.ł ł ż

Radny Marek Polaszewski – cz onek Komisjił
Dzi kuj  bardzo.ę ę

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Nie ma wi cej uwag, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ę ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto  z  Pa stwa  Radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwa y  wń ł  
sprawie  wyra enia  woli  obj cia  udzia ów  w  podwy szonym  kapitale  zak adowymż ę ł ż ł  
jednoosobowej  spó ki  Gminy  Miasta  Gda ska  dzia aj cej  pod  firm  Gda skieł ń ł ą ą ń  
Towarzystwo  Budownictwa Spo ecznego  Spó ka z  ograniczon  odpowiedzialno ci  zł ł ą ś ą  
siedzib  w Gda sku – ą ń druk nr 1702?

G osowanie:ł
Komisja  jednog o nie  -  6  g osami  za  –  pozytywnie  zaopiniowa a  przedmiotowy  projektł ś ł ł  
uchwa y, zawarty w druku nr 1702 -  bez poprawek.ł
Opinia Nr 76-20/421/116/2005 stanowi za cznik nr 13 do protoko ułą ł
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PUNKT – 6
Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie  wyra enia woli  obj cia udzia ów wł ż ę ł  
podwy szonym  kapitale  zak adowym  spó ki  dzia aj cej  pod  firm  Gda skaż ł ł ł ą ą ń  
Infrastruktura Wodoci gowo –  Kanalizacyjna spó ka z o.o.  z  siedzib  w Gda sku  ą ł ą ń - 
druk nr 1709 wraz z autopoprawk  stanowi za cznik nr 14 do protoko u.ą łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1709 wraz z autopoprawk .ł ł ą

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Poniewa  nie ma g osów w dyskusji, przechodzimy do g osowania.ę ę ż ł ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto  z  Pa stwa  Radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwa y  wń ł  
sprawie wyra enia woli obj cia udzia ów w podwy szonym kapitale zak adowym spó kiż ę ł ż ł ł  
dzia aj cej pod firm  Gda ska Infrastruktura Wodoci gowo – Kanalizacyjna spó ka zł ą ą ń ą ł  
o.o. z siedzib  w Gda sku  ą ń - druk nr 1709 wraz z autopoprawk ?ą

G osowanie:ł

Komisja  jednog o nie  –  5  g osami  za  -  pozytywnie  zaopiniowa a  przedmiotowy  projektł ś ł ł  
uchwa y, zawarty w druku nr 1709 wraz z autopoprawk  z dnia 08 grudnia 2005 roku -  bezł ą  
poprawek.
Opinia Nr 76-20/422/117/2005 stanowi za cznik nr 15 do protoko ułą ł

PUNKT – 7
Opiniowanie projektu uchwa y RMG w sprawie  wyra enia woli  obj cia udzia ów wł ż ę ł  
podwy szonym kapitale zak adowym spó ki dzia aj cej pod firm  Pomorski Funduszż ł ł ł ą ą  
Po yczkowy  Spó ka  z  ograniczon  odpowiedzialno ci  z  siedzib  w  Gda skuż ł ą ś ą ą ń  
– druk nr 1710 stanowi za cznik nr 16 do protoko u.łą ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Zreferowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1710.ł ł
Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Radna Barbara Meyer – cz onek Komisjił
Jakie jest oprocentowanie po yczek?ż

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł

9



Oprocentowanie wynosi 8,6%, czyli jest to oprocentowanie w miar  konkurencyjne, bo do tegoę  
nie dochodzi adna mar a.ż ż

Radna Barbara Meyer – cz onek Komisjił
A op aty manipulacyjne ile wynosz ?ł ą

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Prowizja  przygotowawcza  wynosi  w  graniach  od  1  do  4%  i  nie  ma  adnych  innychż  
dodatkowych kosztów, które by nara a y na koszty ma e i rednie przedsi biorstwa.ż ł ł ś ę

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
My my kiedy  dawali co , czy przyst powali my do Pomorskiego Funduszu Po yczkowego.ś ś ś ę ś ż  
W zwi zku z tym, e tu jest SKOK, tu s  nowi udzia owcy, czyli  nowi uczestnicy, mamą ż ą ł  
pytanie wprost, czy w sk ad tej nowej organizacji wchodzi Pan Szajna i Pan Bali ski?ł ń

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Prosz  Pa stwa. Je li chodzi o spó k , do której gmina przyst powa a poprzez po czenie, toę ń ś ł ę ę ł łą  
by  Fundusz Por czeniowy, to jest inna spó ka. Ten Fundusz jest Funduszem Po yczkowym.ł ę ł ż  
Je li chodzi o te dwa nazwiska, to nie wiem w zasadzie dok adanie o co chodzi, czy chodzi oś ł  
Zarz d  Spó ki,  czy  Rad  Nadzorcz ,  czy  jeszcze  o co  innego -  to powiem,  e  w  tychą ł ę ą ś ż  
organach tych nazwisk nie ma.

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
za wyja nienie.ś

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Ilu przedstawicieli ma gmina?

Pani Iwona Bierut – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł
Gmina ma jednego przedstawiciela.

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo.  Czy s  jeszcze jakie  pytania, uwagi?ę ę ą ś
Poniewa  nie ma, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ż ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto  z  Pa stwa  Radnych  jest  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  uchwa y  wń ł  
sprawie wyra enia woli obj cia udzia ów w podwy szonym kapitale zak adowym spó kiż ę ł ż ł ł  
dzia aj cej  pod  firm  Pomorski  Fundusz  Po yczkowy  Spó ka  z  ograniczonł ą ą ż ł ą 
odpowiedzialno ci  z siedzib  w Gda sku ś ą ą ń – druk nr 1710?

G osowanie:ł

Komisja  6  g osami  za,  przy  0  g osach  przeciwnych  i  1  g osie  wstrzymuj cym  si  –ł ł ł ą ę  
pozytywnie zaopiniowa a przedmiotowy projekt uchwa y, zawarty w druku nr 1710 -  bezł ł  
poprawek.
Opinia Nr 76-20/423/118/2005 stanowi za cznik nr 17 do protoko u.łą ł
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PUNKT – 8
Opiniowanie z o onych ofert na oddanie w najem lokali u ytkowych w trybie bezprzetargowymł ż ż  
– w drodze zbierania i wyboru ofert.
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Przechodzimy  do  rozpatrywania  spraw  dotycz cych  najmu  lokali  u ytkowych  w  trybieą ż  
bezprzetargowym – w drodze zbierania ofert. Zaczynamy od lokalu przy ul. Chlebnickiej 29

• Opiniowanie  wniosku  w  sprawie  oddania  w  najem  lokalu  u ytkowego  przy  ul.ż  
Chlebnickiej  29  w  Gda sku,  w  trybie  bezprzetargowym  –  w  drodze  zbierania  iń  
wyboru ofert – wniosek stanowi za cznik nr 18 do protoko u.łą ł

Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
O ten lokal wyst pi o trzech oferentów:ą ł

• Pan Pose  Jaros aw Wa sa,ł ł łę
• Fundacja Centrum Praw Kobiet,
• Fundacja  Rozwoju  Demokracji  Lokalnej  Pomorskie Centrum Samorz du Lokalnego wą  

Sopocie

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Je li chodzi o Fundacj  Rozwoju Demokracji Lokalnej. Znam t  fundacj . Ona ma swojś ę ą ę ą 
siedzib  w  Sopocie  przy  Al.  Niepodleg o ci  i  chce  lokalny  o rodek  robi  w  Gda sku.ę ł ś ś ć ń  
Fundacja  organizuje  ró nego typu  szkolenia  i  moje  pytanie  jest,  czy  ona  chce  nast pnyż ę  
o rodek otworzy , czy chce si  przenie  w ogóle do Gda ska? nie wiemy wi c, czy oniś ć ę ść ń ę  
maj  lokal i chc  sobie poprawi  warunki, czy nie maj  ju  tego lokalu w Sopocie i chcą ą ć ą ż ą 
otworzy  dzia alno  w Gda sku. Moje zdanie jest zawsze takie. Je eli organizacja, która nieć ł ść ń ż  
ma lokalu a jest dla nas po yteczna, to powinna mie  priorytet. Natomiast ta, która ma lokal aż ć  
chce zmieni  na lepszy, na dogodniejszy, no to powinna raczej poczeka .ć ć

Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Je li chodzi o ten lokal jest on do  niefunkcjonalny o pow. 92 mś ść 2, sk adaj cy si  z trzechł ą ę  
pomieszcze , du ej sali ok. 50mń ż 2  . Pan Pose  Jaros aw Wa sa z o y  ofert  na ten lokal, zł ł łę ł ż ł ę  
przeznaczeniem na prowadzenie biura poselskiego. 

Fundacja Rozwoju Demokracji Lokalnej z o y a ofert  na prowadzenie dzia alno ci, którał ż ł ę ł ś  
praktycznie jest dzia alno ci  zarobkow . W zwi zku z tym, bior c pod uwag  to, e trybł ś ą ą ą ą ę ż  
bezprzetargowy jest przewidziany dla podmiotów nie prowadz cych dzia alno ci zarobkowej,ą ł ś  
wi c ta oferta nie spe nia kryteriów, które mog  by  brane pod uwag  przy najmie lokali wę ł ą ć ę  
trybie bezprzetargowym, co prawda fundacja wpisa a, e b dzie ten lokal przeznaczony nał ż ę  
dzia alno  statutow ,  ale  Fundacja  prowadzi  szkolenia  edukacyjne,  seminaria,  warsztaty,ł ść ą  
konferencje.  Fundacja  równie  ma  wpisane  w  swoim  przedmiocie  dzia ania  dzia alnoż ł ł ść 
zarobkow , gospodarcz .  Wobec powy szego ta  oferta  z  punktu widzenia formalnego nieą ą ż  
mo e by  przedmiotem ubiegania si  o lokal w trybie bezprzetargowym. ż ć ę

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Wobec powy szego mamy jednego oferenta do tego lokalu mniej, bo oferta tej fundacji nież  
spe nia wymogów formalno- prawnych.ł

Radna Barbara Meyer- cz onek Komisjił
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ma swoj  siedzib  w Warszawie.ą ę

Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Je eli  chodzi  o Fundacj  Centrum Praw Kobiet.  Dzia alno  Fundacji  to m.in. bezp atnaż ę ł ść ł  
pomoc prawna kobietom - ofiarom przemocy, bezp atna pomoc psychologiczna, tworzenieł  
grup terapeutycznych, grup wsparcia, program edukacyjny dla organów cigania w zakresieś  
ofiar przemocy. W ci gu ostatnich trzech lat nie by y fundacji lokale wynajmowane na terenieą ł  
miasta Gda ska. Ze statutu fundacji mo na wyczyta , e fundacja nie przewiduje dochodówń ż ć ż  
z dzia alno ci, s  wszelkiego rodzaju darowizny, odsetki bankowe. Tu wskazuje fundacja nał ś ą  
dzia alno  nie  zarobkow . Fundacja  zosta a  zarejestrowana  16 stycznia  2004 przez  S dł ść ą ł ą  
Rejonowy w Warszawie. 

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Wiem,  ze  Centrum  Praw  Kobiet  w  Gda sku  istnieje,  wyst puje  co  roku  o  granty  iń ę  
wspó istnieje  jakoby dodatkowo obok Unii  Demokratycznej  Kobiet.  Ja  wiem,  e  my mył ż ś  
niedawno rok temu, czy ile  dawali Centrum Praw Kobiet lokal w wysokiej piwnicy przy Al.ś  
Grunwaldzkiej. Jak  ma Pani informacj , czy oni chc  zmieni  lokal? ą ę ą ć

To nie jest Fundacja Centrum Praw Kobiet, tylko to jest stowarzyszenie Unia Demokratyczna 
Kobiet o podobnym profilu dzia ania. To nie jest ten sam podmiot.ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Nie ma wi cej g osów, zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowaniaę ę ę ł ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Kto z Pa stwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku w sprawie oddaniań  
w najem lokalu przy ul. Chlebnickiej 29 w Gda sku dla Pana Pos a Jaros awa Wa sy?ń ł ł łę

G osowanie:ł
Komisja jednog o nie – 5 g osami za - pozytywnie zaopiniowa a wniosek w sprawie oddaniał ś ł ł  
w najem lokalu u ytkowego przy ul. Chlebnickiej 29 Gda sku dla Pana Pos a na Sejm RPż ń ł  
Jaros awa Wa sy – z przeznaczeniem na biuro poselskie.ł łę

Opinia Nr 76-20/424/119/2005 stanowi za cznik nr 19 do protoko ułą ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Wobec powy szego g osowania nie b dziemy ju  g osowa  pozosta ych dwóch wniosków, ponieważ ł ę ż ł ć ł ż 
Komisja  jednog o nie  zdecydowa a,  e  lokal  zostanie  oddany w najem dla  Pana  Pos a  Jaros awał ś ł ż ł ł  
Wa sy.łę

Przechodzimy do rozpatrywania nast pnej sprawy,  dotycz cej  lokalu u ytkowego przy  ul.ę ą ż  
Ja kowa Dolina 4 w Gda sku. G os oddaj  przedstawicielowi Prezydenta Miasta Gda ska,ś ń ł ę ń  
Pani Dyrektor Majewskiej.

• Opiniowanie  wniosku  w  sprawie  oddania  w  najem  lokalu  u ytkowego  przy  ul.ż  
Ja kowa Dolina w  Gda sku,  w  trybie  bezprzetargowym  –  w  drodze  zbierania iś ń  
wyboru ofert – wniosek stanowi za cznik nr 20 do protoko u.łą ł

Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
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Na lokal u ytkowy, przy  ul.  Ja kowa Dolina 4 wp yn y dwie oferty.  Oferta  Pana Pos aż ś ł ęł ł  
Arkadiusza Rybickiego oraz oferta Stowarzyszenia M odzie owe Forum Pomorze w Europie.ł ż

Je li chodzi o ofert  Pana Arkadiusza Rybickiego, jest to oferta utworzenia w tym lokalu biuraś ę  
poselskiego. Wymogi formalne obie oferty  spe niaj .  Pan Pose  Arkadiusz Rybicki z o ył ą ł ł ż ł 
o wiadczenie, e w okresie ostatnich trzech lat nie wynajmowa  od miasta  lokalu. W obuś ż ł  
przypadkach zosta y  z o one o wiadczenia  co do zapoznania  si  ze  stanem technicznymł ł ż ś ę  
lokalu i warunkami wynajmu.

Lokal, o który oferenci si  ubiegaj  jest o powierzchni 92 mę ą 2 , sk adaj cy si  z 3 pomieszczeł ą ę ń 
oraz werandy.

Drugi oferent Stowarzyszenie M odzie owe Forum Pomorze w Europie te  nie wynajmował ż ż ł 
lokalu  z  naszego  zasobu.  Korzysta  jedynie  grzeczno ciowo  z  adresu  naszego  lokaluś  
u ytkowego przy  ul.  Zator  Przytockiego 4,  natomiast  fizycznie  stowarzyszenie  ma  swojż ą 
siedzib  w ramach porozumienia z ko cio em, w tej chwili nie pami tam adresu, ale to nie maę ś ł ę  
w  tej  chwili  istotnego znaczenia.  Oferent  zamierza  w  tym  lokalu  prowadzi  dzia alnoć ł ść 
po ytku publicznego, nazywaj c to w ten sposób, nie mniej formalnie, bior c pod uwagż ą ą ę 
zapisy w wypisie z Rejestru Stowarzysze  nie ma takiego wpisu, e jest to forma po ytkuń ż ż  
publicznego.  Oferent  zamierza  tam  za o y  Centrum  Informacji  M odzie y,  O rodekł ż ć ł ż ś  
Regionalny  Programu  M odzie ,  Regionalny  Punkt  Informacji  dla  m odzie y  Eurodesk,ł ż ł ż  
szkolenia dla m odzie owych grup i organizacji.ł ż

Z informacji  przekazanych  mi  w  ofercie,  która  zosta a  Pa stwu  przekazana  jest  zawartał ń  
informacja o tym, e posiada niezb dne rodki na wykonanie remontu tego lokalu na potrzebyż ę ś  
w asne,  równie  z  docelowym  przystosowaniem  tego  lokalu  dla  potrzeb  osóbł ż  
niepe nosprawnych.  Wcze niej  zosta  przyznany  na  rzecz  tego  stowarzyszenia  lokal,  ał ś ł  
w a ciwie pomieszczenie  w budynku przy ul. Miszewskiego 17 we Wrzeszczu, natomiastł ś  
bardzo im zale y na lokalu, który b dzie móg  by  dostosowany dla osób niepe nosprawnych.ż ę ł ć ł

Z naszych informacji wynika, e Pan Pose  Rybicki widzi mo liwo  wspó istnienia w tymż ł ż ść ł  
lokalu  wspólnie ze stowarzyszeniem, co by Pa stwu upraszcza o podj cie opinii.ń ł ę

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Czyli Pan Pose  wyrazi  zgod , eby wspólnie ze stowarzyszeniem wynajmowa  lokal i nieł ł ę ż ć  
ma nic przeciwko temu, eby w tym lokalu by  ze stowarzyszeniem?ż ć

Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Mam tylko nieformaln  informacj  ustn , nie mam tego na pi mie. To s  trzy pomieszczeniaą ę ą ś ą  
plus weranda. Werand  stowarzyszenie zamierza przystosowa  dla osób niepe nosprawnych,ę ć ł  
stwarzaj c pochylni , b d  d wig, który by umo liwi  niepe nosprawnym do lokalu, z tym,ą ę ą ź ź ż ł ł  
ze budynek jest wpisany do rejestru zabytków i s dz , e tu by by problem z punktu widzeniaą ę ż ł  
technicznego, ale takie s  zamierzenia wpisane do oferty.ą

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
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Przypominam sobie t  grup  m odzie y,  gdy by a  u  mnie  o wyra enie  opinii  i  powiemę ę ł ż ł ż  
szczerze, e z tego, co oni mi mówili, to oni maj  problem, bo oni otrzymali pieni dze z Uniiż ą ą  
Europejskiej na jaki  projekt i oni nie mog  bez szybkiego otrzymania lokalu funkcjonowa ,ś ą ć  
bo  strac  t  dotacj ,  ten  gran,  a  to  jest  m odzie ,  która  wywodzi  si  ze  rodowiskaą ą ę ł ż ę ś  
harcerskiego.  Ja  osobi cie  optuj ,  eby  ten  lokal  im  przydzieli ,  bo  powiedzmy  sobieś ę ż ć  
szczerze, e Pan Pose  jest du o bardziej wp ywowy i na pewno znajdzie sobie inny lokal, iż ł ż ł  
nie b dzie tu takiej szkody jak nie danie lokalu dla tej m odzie y. ę ł ż

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Czyli Pan Radny sugeruje, eby ten lokal przydzieli  dla stowarzyszenia, ale jest wola i Panaż ć  
Pos a i chyba stowarzyszenia, bo musieli chyba rozmawia  na ten temat i je li b d  dzia ał ć ś ę ą ł ć 
na tych ponad 90 m2  wspólnie, to ja nie widz  adnych przeszkód, eby ten lokal da  dlaę ż ż ć  
obydwu oferentów.

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Ja  widz ,  bo  my  nie  mamy  takiej  opcji  pisanej,  dajemy  albo  jednemu  albo  drugiemuę  
oferentowi. 

Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Je li b dzie z Pa stwa strony takie przyzwolenie, to wynajmiemy ten lokal dla Pana Pos a iś ę ń ł  
Stowarzyszenia.

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Wobec tego mój wniosek jest taki, e gdyby si  nie dogadali, to opinia nasza powinna by  zeż ę ć  
wskazaniem na m odzie .ł ż

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Stowarzyszenie  Forum w Europie.  Tutaj  jedna informacja  mi si  nie  zgadza,  któr  podaę ą ł 
bodaj e  Pan  Radny  Kami ski,  e  maj  pieni dze  z  Unii  Europejskiej  i  jak  nie  dostanż ń ż ą ą ą 
pomieszczenia,  to strac  te  pieni dze. Zasada jest  inna. Nie  dostan  pieni dzy,  je eli  nieą ą ą ę ż  
maj  pomieszczenia. Pomieszczenie mieli na ul. Miszewskiego i dlatego dostali pieni dze.ą ą  
Teraz  ju  nikt  ich  nie  b dzie  pyta  o  pomieszczenie,  tylko o prawid owe  wykorzystanież ę ł ł  
pieni dzy. Mog  by  za m odzie  i za Panem Pos em, ale nie przeginajmy i nie mówmy, jakę ę ć ł żą ł  
to jest nieprawda.

Nie pami tam, eby to stowarzyszenie sk ada o do miasta o grany, musi ono by  nowe. Czyę ż ł ł ć  
Pani Dyrektor wie, kiedy ono zosta o za o one?ł ł ż
Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Zosta o zarejestrowane 18 marca 2002 roku.ł

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Jestem w Komisji grantowej i o takim stowarzyszeniu nie s ysza am o takim stowarzyszeniu,ł ł  
oni  chyba  si  przekszta cili  z  jakiego  innego  stowarzyszenia,  poniewa  to  mo e  byę ł ś ż ż ć 
przekszta cenie ze stowarzyszenia „Razem w Europie” a teraz jest Forum Pomorza w Europie.ł  
Je eli  Pani  powiedzia a,  e  to  stowarzyszenie  nie  ma  statusu  organizacji  po ytkuż ł ż ż  
publicznego,  to  jest  bardzo  wa na  informacja,  poniewa  nie  korzysta  z  tych  u atwież ż ł ń 
lokalowych  i  innych,  jakie  maj  z  ustawy  organizacje  po ytku  publicznego.  Czy  taą ż  
organizacja wie o tym? Bo my w tej chwili mówimy o lokalu, ale nied ugo przyjdzie wniosekł  
o obni enie stawki, czy u yczenia tego lokalu, poniewa  organizacje po ytku publicznego zż ż ż ż  
ustawy  mog  dosta  lokal za  darmo i  ró ne inne u atwienia  itd.  a  tutaj  mo e  ich drogoą ć ż ł ż  
kosztowa  takie pomieszczenie. Czy oni s  tego wiadomi i czy si  nie oka e, e ci arć ą ś ę ż ż ęż  
remontu,  który  prawdopodobnie  jest  tam  dosy  ogromy  i  ta  wysoka  stawka  nie  b d cć ę ą  
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organizacj  po ytku publicznego, czy oni to ud wign ? Mo e faktycznie, ale to na pi mieą ż ź ą ż ś  
trzeba za da  informacji, czy oni s  organizacj  po ytku publicznego.żą ć ą ą ż

Jeszcze jedna informacja by a wa na, któr  Pani Dyrektor nam przekaza a, ze oni szukajł ż ą ł ą 
lokalu, który b dzie dost pny dla osób niepe nosprawnych. Nie wiem, czy ta lokalizacja jestę ę ł  
trafiona, bo tam te  nie ma dost pu dla osób niepe nosprawnych.ż ę ł

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Przecie  oni nie szukaj  lokalu przystosowanego dla osób niepe nosprawnych, tylko samiż ą ł  
chc  przystosowa , tak napisali w swojej ofercie.ą ć

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Tu s  takie informacje, o których nie wiemy. Mi chodzi o jeszcze o jedno. Je eli to jest lokalą ł ż  
wolny, je eli Stowarzyszenie w Europie, b d c jak najbardziej mu przyjazna nie b dzie mia oż ę ą ę ł  
pieni dzy na du e dostosowanie lokalu, bo tam trzeba du o wyda  rodków finansowych,ę ż ż ć ś  

eby dostosowa  dla osób niepe nosprawnych, nast pnie trzeba lokal wyremontowa , to tenż ć ł ę ć  
lokal  b dzie  bez  dochodu  dla  miasta  i  bez  wykorzystania  czynnego,  b dzie  po  prostuę ę  
nieczynny,  mo e  pó  roku,  mo e  d u ej.  Dla  mnie  by oby  bardzo  wa ne,  gdyby  toż ł ż ł ż ł ż  
stowarzyszenie  da o  informacj ,  e  maj  pieni dze  na  remont,  bo  na  pewno  nie  majł ę ż ą ą ą 
pieni dzy z Unii Europejskiej na remont, bowiem, je eli sk adali wniosek na Miszewskiegoę ż ł  
17, to mogli na tamten lokal dosta , a jak pieni dze wykorzystaj  na ten lokal, to pieni dzeć ą ą ą  
stracą

Natomiast,  je li  chodzi  o Pos a  Rybickiego, to po prostu,  tak jak ka dy pose  ma  prawoś ł ż ł  
ubiega  si  o lokal i to mo liwie w dobrej lokalizacji, bo nie tylko do Pos a chodz  ludzieć ę ż ł ą  
m odzi, ale chodz  równie  ludzie starsi, i tutaj powinien tez by  przyznany lokal w dobrymł ą ż ć  
miejscu, gdzie jest dobra komunikacja.

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Dla  mnie  sprawa  jest  bardzo  prosta.  Na  samym  pocz tku  Pani  Dyrektor  z o y aą ł ż ł  
o wiadczenie, e zarówno Pan Pose  Rybicki, jak i to stowarzyszenie dogaduj  si  i chcś ż ł ą ę ą 
wspólnie zagospodarowa  ten lokal i prowadzi  tam dzia alno . Jest to s uszna inicjatywa ić ć ł ść ł  
nie dzielmy skóry na nied wiedziu. Je eli by nie dochodzi o pomi dzy nimi do porozumienia,ź ż ł ę  
to stowarzyszenie m odzie owe uwa am, to co powiedzia  Pan Radny Kami ski powinnoł ż ż ł ń  
mie  pierwsze stwo w wynajmie tego lokalu. Natomiast, je eli jest zgoda pomi dzy dwomać ń ż ę  
podmiotami, to o czym my tutaj dyskutujemy?

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Zamykam dyskusj  i przechodzimy do  g osowania wniosku o przyznanieę ę ę ł  
lokalu dla obydwu podmiotów.

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Panie Przewodnicz cy. Zg asza em inny wniosek, e je li si  nie dogadaj , to lokal przyznaą ł ł ż ś ę ą ć 
dla stowarzyszenia.

Radna Barbara Meyer – cz onek Komisjił
Panie Przewodnicz cy, Szanowna Komisjo. Wydaje mi si , ze bardzo dobrze si  dzieje, eą ę ę ż  
je eli Pan Pose  wyst puje o lokal i chce si  tam dogada  z t  m odzie , to przecie  jestż ł ę ę ć ą ł żą ż  
bardzo dobrze i mam nadziej  tak  cich , e b dzie w wi kszo ci odpowiedzialny finansowoę ą ą ż ę ę ś  
za utrzymanie tego lokalu. Je eli zrobimy to odwrotnie, to mo e by  bardzo ró nie, wi c nież ż ć ż ę  
komplikujmy sprawy, która jest naprawd  prosta. Powinni my Ja kow  Dolin  4 przyznaę ś ś ą ę ć 
obydwu  oferentom  Pos owi  Arkadiuszowi  Rybickiemu  oraz  dla  Stowarzyszeniał  
M odzie owego.ł ż
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Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
To nie jest prosta sprawa. Czy pa stwo nie rozumiej ?ń ą

Radna Barbara Meyer – cz onek Komisjił
Rozumiemy.

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Je eli ta m odzie  nie b dzie mia a prawa do lokalu, czyli nie b d  najemcami, to oni b dż ł ż ę ł ę ą ę ą 
musieli te pieni dze zwróci , które dostali.ą ć

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Ale b d  wspó najemcami, bo ten lokal jest do  du y.ę ą ł ść ż

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Nie wiem, czy mog  dosta  pieni dze jako wspó najemcy i za pieni dze Unii zrobi  remontą ć ą ł ą ć  
lokalu i przystosowa  go dla osób niepe nosprawnych?ć ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Panie Radny. Radna Gosz przed chwil  powiedzia a, e to stowarzyszenie musia o mie  lokalą ł ż ł ć  
skoro dosta o pieni dze z Unii Europejskiej.ł ą

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
To nieprawda. My nie mamy takich dokumentów, czy takich informacji.

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Przepraszam  bardzo.  Jest  taka  zasada,  e  lokal  si  ma  przyrzeczony  i  na  to  si  sk adaż ę ę ł  
wniosek.
To  jest  warunek  Unii  Europejskiej,  musieli  mie  przyrzeczony  lokal,  eby  te  pieni dzeć ż ą  
dosta . To jest po pierwsze4. po drugie. Mogli dosta  pieni dze na przystosowanie lokalu tegoć ć ą  
samego, pod tym samym adresem, chyba, e we wniosku napisali, e pod adresem Ja koważ ż ś  
Dolina a tego nie mogli napisa , bo go nie mieli przyrzeczonego, wi c Panie Przewodnicz cy,ć ę ą  
tak jak Pan powiedzia , jeszcze raz chc  ten wniosek poprze , e my opiniujemy pozytywnieł ę ć ż  
ten lokal dla tych obydwu oferentów i eby w terminie 14 dni wypowiedzieli si , ze b dż ę ę ą 
razem chcieli  tam egzystowa  i  pracowa  i  po 14 dniach, jak si  nie wypowiedz ,  to nać ć ę ą  
nast pn  Komisj  na sprawa z powrotem trafi do nas i b dziemy na nowo rozpatrywa .ę ą ę ę ć
Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Zamykam dyskusj  i przechodzimy do g osowania.ę ę ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Prosz  Pa stwa. Proponuj  nast puj cy wniosek:ę ń ę ę ą

Kto z Pa stwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku w sprawie wynajmuń  
lokalu u ytkowego przy ul. Ja kowa Dolina 4 Gda sku dla dwóch ubiegaj cych si  o lokalż ś ń ą ę  
oferentów:

• Pana  Pos a  na  Sejm RP Arkadiusza  Rybickiego –  z  przeznaczeniem  na  biuroł  
poselskie.

• Stowarzyszenia M odzie owe Forum Pomorze w Europie - z przeznaczeniem nał ż  
dzia alno  po ytku publicznego.ł ść ż
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Komisja opiniuj c przedmiotowe oferty uzyska a informacj , e Pan Pose  Arkadiusz Rybickią ł ę ż ł  
wyrazi  wst pn  zgod ,  i  mo e  u ytkowa  przedmiotowy  lokal  wspólnie  zeł ę ą ę ż ż ż ć  
Stowarzyszeniem  i  dlatego  Komisja  podj a  stanowisko,  aby  pozytywnie  zaopiniowaęł ć 
obydwie oferty. 

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Doda abym do tej  opinii, aby Komisja  wyznaczy a  termin porozumienia si  mi dzy tymił ł ę ę  
podmiotami.

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
W zwi zku z tym, proponuj  aby my dopisali nast puj cy wniosek:ą ę ś ę ą

W zwi zku z powy szym Komisja wnosi, o:ą ż
1. Ustalenie,  czy  istnieje  mo liwo  podzia u  lokalu  (98,84 mż ść ł 2  )  w ten sposób, aby 

dzia alno  tych  dwóch  podmiotów  nie  kolidowa a  ze  sob  i  by a  mo liwoł ść ł ą ł ż ść 
zawarcia umów najmu na dwa odr bne samodzielne lokale.ę

2. Wyznaczenie 14 dniowego terminu porozumienia si  oferentów w tej  sprawie  a  wę  
przypadku nie doj cia przez oferentów do ugody, przekazania sprawy z powrotem podś  
obrady Komisji.

3. Przedstawienie  informacji,  czy  Stowarzyszenie  faktycznie  posiada  status  po ytkuż  
publicznego.

Kto z Pa stwa Radnych jest za tak sformu owanym wnioskiem?ń ł
G osowanie:ł
Powy sze Komisja przyj a jednog o nie – 5 g osami za.ż ęł ł ś ł

Opinia Nr 76-20/425/120/2005 stanowi za cznik nr 21 do protoko ułą ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Przechodzimy do nast pnego punktu obrad Komisji.ę ę ę

PUNKT – 9
Opiniowanie spraw dotycz cych najmu lokali mieszkalnych na podstawie § 27 ust. 8 Uchwa y Nrą ł  
XLIII/1535/05 Rady Miasta Gda ska z dnia 27 pa dziernika 2005 roku zmieniaj cej Uchwa  Nrń ź ą łę  
XXII/651/04 Rady Miasta Gda ska z dnia 25 marca 2004 roku w sprawie zasad wynajmowaniań  
lokali mieszkalnych wchodz cych w sk ad mieszkaniowego zasobu miasta Gda ska oraz zasadą ł ń  
udzielania  pomocy  w  wynaj ciu  takich  lokali  w  zasobach  Towarzystw  Budownictwaę  
Spo ecznego.ł
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gda skań

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
W tym punkcie b dziemy rozpatrywali ę trzy sprawy dotycz ce:ą

1. lokalu  mieszkalnego  przy  ul.  Dunikowskiego  7F  w  Gda sku  –  pismo  WGK-II-ń
71414/12593/2005/GK z dnia 01 grudnia 2005 roku. 

2. lokalu  mieszkalnego  przy  ul.  Srebrnej  4C  w  Gda sku  –  pismo  WGK-II-ń
71414/12744/2005/AW z dnia 06 grudnia 2005 roku.
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3. lokalu  mieszkalnego  przy  ul.  Biskupiej  34  w  Gda sku  –  pismo  WGK-II-ń
71414/12743/2005/AW z dnia 06 grudnia 2005 roku.

S  to  pierwsze  sprawy,  które  b d  rozpatrywane  przez  Komisj  po  wej ciu  w  ycieą ę ą ę ś ż  
nowelizacji uchwa y w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych a w szczególno cił ś  
przepisania na rzecz najemców uprawnie  do lokali mieszkalnych po dziadkach, rodzicach.ń  
Pan  Prezydent  wyst pi  z  wnioskami  o  wydanie  przez  Komisj  opinii.  Oddaj  g osą ł ę ę ł  
przedstawicielowi Prezydenta Miasta Gda ska.ń

Lokal mieszkalny przy ul. Dunikowskiego 7F

Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Otrzymali cie  Pa stwo  raport  dotycz cy  tej  sprawy.  Szczegó y  omówi  Pan  Kierownikś ń ą ł  
Referatu Lokalowego.

Pan Marek Rykaczewski – kierownik Referatu Lokalowego
Przedstawi  informacj  w sprawie przepisania uprawnie  do lokalu  przy ul. Dunikowskiegoł ę ń  
7F w Gda sku na rzecz Pana Adama lepowro skiegoń Ś ń .  Wniosek stanowi za cznik nr  22łą  
do protoko u.ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuje bardzo. Czyli  w tym lokali zamieszkuje  wnuk, czyli  Pan Adam lepowro ski zę Ś ń  

on  i trójk  dzieci? Ludzie ci nie maj  innego lokalu?ż ą ą ą

Pan Marek Rykaczewski – kierownik Referatu Lokalowego
Tak. Nie maj  tytu u do innego lokalu.ą ł

Pan Szczepan Lewna – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaę ń
Dok adnie sprawdzi em t  spraw , oni naprawd  mieszkali tam w tym lokalu od 1992 roku zł ł ę ę ę  
dziadkami,  ona  by a  zameldowana  gdzie  indziej.  Dodatkowy  argument  to  taki,  e  Panż ł ż  

lepowro ski sam wychowuje dzieci, bo ona jest chora.Ś ń ż

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Przechodzimy do g osowania.ę ę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Kto z Pa stwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Pana Prezydentań  
w sprawie przepisania uprawnie  do lokalu mieszkalnego, przy ul. Dunikowskiego 7F nań  
rzecz Pana Adama lepowro skiego?Ś ń

G osowanie:ł
Powy sze Komisja przyj a jednog o nie- 6 g osami za.ż ęł ł ś ł
Opinia Nr 76-20/426/121/2005 stanowi za cznik nr 23 do protoko u.łą ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Przechodzimy do nast pnej sprawy.ę ę ę
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Lokal mieszkalny przy ul. Srebrnej 4C

Pan Marek Rykaczewski – kierownik Referatu Lokalowego
Przedstawi  informacj  w sprawie przepisania uprawnie  do lokalu  przy ul. Srebrnej 4C wł ę ń  
Gda sku na rzecz Pana Roberta Filbrandt. ń Wniosek stanowi za cznik nr  24 do protoko u.łą ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Poniewa  nie ma g osów w dyskusji, przechodzimy do g osowaniaę ę ż ł ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Kto z Pa stwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Pana Prezydentań  
w sprawie przepisania uprawnie  do lokalu mieszkalnego, przy ul. Srebrnej 4C na rzeczń  
Pana Roberta Filbrandt?

G osowanie:ł
Powy sze Komisja przyj a jednog o nie- 6 g osami za.ż ęł ł ś ł
Opinia Nr 76-20/427/122/2005 stanowi za cznik nr 25 do protoko u.łą ł

Lokal mieszkalny przy ul. Biskupiej 34

Pani Barbara Majewska- zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Wniosek  dotyczy  osoby  Pana  Radzisz,  który  zamieszkuje  samotnie  w  lokalu,  przy  ul. 
Biskupiej. Lokal jest o powierzchni 80 m2 , sk ada si  z trzech pokoi o powierzchni 45 mł ę 2 . W 
lokalu tym zamieszkiwa  z osob  obc  dla wnioskodawcy, by  to jego ciotka. Pan Radziszł ą ą łą  
zamieszkuje w tym lokalu od 1994 roku. 

Ten lokal jest  w budynku komunalnym w ca o ci. Natomiast by y podejmowane próby wł ś ł  
my l uregulowa , które by y zawarte wcze niej zamiany tej nieruchomo ci, ale ze wzgl duś ń ł ś ś ę  
na stan techniczny tego lokalu, ze wzgl du na po o enie w budynku komunalnym, któregoę ł ż  
wcze niej nie mo na by o wykupi , niestety taka zamiana nie dosz a do skutku. W tej sytuacjiś ż ł ć ł  
korzystaj c z ostatnich zapisów uchwa y wnosimy o pozytywne zaopiniowanie wniosku Panaą ł  
Sebastiana Radzisz, poniewa  nie ma zaleg o ci w op acaniu czynszu za ten lokal i nie ma onż ł ś ł  
prawa do innego lokalu Wniosek stanowi za cznik nr  26 do protoko u.łą ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Dzi kuj  bardzo. Otwieram dyskusj .ę ę ę

DYSKUSJA:

Radna Barbara Meyer - cz onek Komisjił
Pomijam  to,  ze  jest  to  osoba  obca,  która  mieszka a  z  ciotk  od  1994 roku,  ale  jest  toł ą  
mieszkanie  o  powierzchni  80m2  ,  czy  nie  rozpatrywali cie  Pa stwo,  eby  komu  z  listyś ń ż ś  
oczekuj cych da  to mieszkanie dla jakiej  wieloletniej rodziny a temu Panu da  mieszkanieą ć ś ć  
mniejsze, oczywi cie nie zostawi  go bez mieszkania, ale da  du o mniejsze mieszkanie, boś ć ć ż  
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niezale nie od tego, czy tam s  piece, czy nie, to jest jednak olbrzymi lokal i mo na by obyż ą ż ł  
jak gdyby przy tym upiec dwie pieczenie.

Pani Barbara Majewska- zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Podejmowali my tak  prób  przez Biuro Zamiany Mieszka , ale niestety nie dosz a ona doś ą ę ń ł  
skutku.

Radna Barbara Meyer - cz onek Komisjił
Mieszkania o powierzchni 80 m2  nikt nie chcia  z listy oczekuj cych? To jest bardzo dziwne.ł ą

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
We  wczorajszej  prasie  by  artyku  o rodzinie  z  sze ciorgiem dzieci,  która  nie  ma  gdzieł ł ś  
mieszka , mieszkaj  w piwnicy. Dla 8 osób by oby to mieszkanie w sam raz.ć ą ł
Nie  rozumiem tego, e  Biuro Zamiany Mieszka  tego mieszkania  nie  zamieni o w kimż ń ł ś 
innym. Wiem, e Biuro Zamiany Mieszka  niezbyt efektywnie dzia a, bo ja interpelacj  wż ń ł ę  
tym zakresie sk ada am. A czy kto  si  potrudzi  mo e bezpo rednio, ja si  zgadzam, e toł ł ś ę ł ż ś ę ż  
nie powinni Pa stwo robi , ale  ja bym na Pana Prezydenta miejscu  Miejskim O rodkiemń ć ś  
Pomocy  Spo ecznej  si  pos u y a  w  tym  zakresie,  zrobi abym  dok adny  wywiad  ił ę ł ż ł ł ł  
porozmawia a,  czy  jednak jest  to  niemo liwe?  Bo  jednak 80  m  na  jedna  osob ,  to  jestł ż ę  
stanowczo za du e mieszkanie.ż

Radny Czes aw Nowak – cz onek Komisjił ł
Nie 80m 2 , tylko 40 m2 .

Pani Barbara Majewska- zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Ca y lokal jest o powierzchni u ytkowej 80 m ł ż 2 a powierzchnia pokoi wynosi 45 m2 .

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Ogólna powierzchnia u ytkowa tego lokalu jest bardzo du a, a ta rodzina z tymi dzie mi nież ż ć  
ma gdzie mieszka , mieszka w piwnicy nie ze swojej winy, bo jej mieszkanie zaj  dzikić ął  
lokator a dzikiego lokatora nie mo na wyeksmitowa  z mieszkania, tylko s downie i my jakoż ć ą  
gmina jeste my le postrzegani. Czy mo na si  wstrzyma  i wys a  MOPS do jednych i doś ź ż ę ć ł ć  
drugich, mo e jeszcze radni z tych dzielnic, bo czynnik spo eczny jest wa ny, eby mo naż ł ż ż ż  
jednak przekona  tego Pana, który chce sam dla siebie 80 m ć 2  , mimo, e mu si  mieszkanież ę  
nale y.ż

Radna Barbara Meyer - cz onek Komisjił
To  mu  si  nie  nale y,  tylko  wed ug  uchwa y  Prezydent  w  szczególnie  uzasadnionychę ż ł ł  
przypadkach spo ecznych mo e zawrze   z nim umow  najmu.ł ż ć ę

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Ja  chc ,  eby  Pan  Radziusz  dosta  mieszkanie,  tylko  nie  takie  du e.  Jaka  jest  sytuacjaę ż ł ż  
finansowa  tej  osoby,  bo  to  jest  te  wa ne?  My  musimy  rozpatrywa  pod  wzgl demż ż ć ę  
spo ecznym.  Pan  prezydent  u ywa  swoich  uprawnie .  Jestem  za,  tylko  wtedy  wzgl dył ż ń ę  
spo eczne i uwarunkowania powinny by  brane pod uwag .ł ć ę

Radna Barbara Meyer - cz onek Komisjił
Ja te  chc , eby mieszkanie dosta , bo zamieszkiwa  ponad 10 lat w tym mieszkaniu, tylkoż ę ż ł ł  
uwa am, e  dla jednej osoby to mieszkanie jest  za  du e.  Uwa am, ze  powinna nast piż ż ż ż ą ć 
zamiana z jak  rodzin , która ma du o dzieci a ma mniejsze mieszkanie. Jaka jest sytuacjaąś ą ż  
finansowa Pana Radziuszka?

Pani Barbara Majewska - zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
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Nie  ma  zaleg o ci  czynszowych.  Jego  sytuacja  materialna  na  pewno  nie  jest  najgorsza,ł ś  
natomiast nie jest to sytuacja, która da a by mu mo liwo ci inne np. pozyskania lokalu nał ż ś  
wolnym rynku.

Radna Barbara Meyer - cz onek Komisjił
Mo e  chcia by  z  zasobów  Towarzystwa  Budownictwa  Spo ecznego,  np.  dwa  pokoje  zż ł ł  
kuchni ?ą

Pani Barbara Majewska - zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
W a nie nie spe nia tych kryteriów.ł ś ł

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Ma za niski dochód.

Pani Barbara Majewska - zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
To nie jest osoba, która pozostaje w ubóstwie, czy ma niskie dochody, natomiast nie jest to 
osoba, która si  kwalifikuje do TBS.ę

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Mam jeszcze  jedno pytanie, czy  w zwi zku z tym nale y rozumie , bo ja uwa a am, zeą ż ć ż ł  
Prezydent mo e skorzysta  ze swoich szczególnych uprawnie , nadanych mu przez rad , ależ ć ń ę  
dotycz cych przyznawania lokalu jako takiego a tu si  okazuje równie , e ma uprawnieniaą ę ż ż  
w zakresie przyznawania du ego nadmetra u lokalu komunalnego, bo to jest du y nadmetraż ż ż ż 
i ja nie jestem pewna, czy my upowa nili my Prezydenta do nadmetra ów równie , czy tylkoż ś ż ż  
do lokalu, eby nikt nie by  na ulicy? ż ł

Wnioskuj  za tym, eby jeszcze raz skontaktowa  si  z tym Panem, przy udziale MOPS ię ż ć ę  
przekona , eby jednak da  mu mniejsze mieszkanie, na pewno takie s , niech to b d  dwać ż ć ą ę ą  
pokoje.

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisji ł ń ł Panie Przewodnicz cy. Poniewa  wniosek Panaą ż  
Prezydenta do nas wp yn , to ja prosz ,  eby my ten wniosek przeg osowali,  bo innegoł ął ę ż ś ł  
wniosku na razie  nie ma  jak ten, eby wyrazi  zgod  na zawarcie  umowy najmu z tymż ć ę  
Panem.

Radna Barbara Meyer- cz onek Komisjił
Zg aszam wniosek, aby  odst pi  od opiniowania  tego wniosku w sprawie  legalizacji  tegoł ą ć  
mieszkania dla jednej osoby, zobowi za  Wydzia  Mieszkalnictwa do poszukania temu Panuą ć ł  
mieszkania, zgodnie z pewnymi wymaganiami, czyli mo e dwa pokoje z kuchni  i dopieroż ą  
wtedy legalizowa  a w zwi zku z powy szym wniosek skierowany przez Pana Prezydentać ą ż  
by by zawieszony.ł

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Czy Pan Prezydent wycofuje ten wniosek, czy nie? Je li nie, to po prostu trzeba go podda  podś ć  
g osowanie.ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Prosz  Pa stwa. Mo na by o przewidzie , e tego typu ludzkie sprawy b d  przychodzi y naę ń ż ł ć ż ę ą ł  
forum Komisji i b d  dyskutowane, b dzie si  im zagl da  „pod podszewk ” i rozwa a  za ię ą ę ę ą ć ę ż ć  
przeciw.  W  zwi zku  tym  powstaje  tylko  kwestia  woli  Pa stwa,  czy  chcecie  Pa stwoą ń ń  
zaopiniowa  pozytywnie wniosek Prezydenta, czy nie, bo ludzie  zwracaj  si  bezpo rednioć ą ę ś  
do Komisji. 
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Mamy te  pismo skierowane przez Pana Radziusza, który opisuje, e opiekowa  si  t  cioci ,ż ż ł ę ą ą  
bo ona by a inwalidk  itd. natomiast nie wyczyta em z tego pisma, e on chcia  to mieszkanieł ą ł ż ł  
wykupi  wcze niej.ć ś

Pani Barbara Majewska – Zast pca Dyrektora Wydzia u Gospodarki Komunalneję ł
Budynek jest ca kowicie komunalny, wi c nie by o mo liwo ci wykupu. ł ę ł ż ś

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Panie Prezydencie. Proste pytanie. Je li Komisja nie da pozytywnej opinii, nie damy najmuś  
tego lokalu,  to Pan Prezydent tego cz owieka wyeksmituje?ł

Pan Szczepan Lewna – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaę ń
To ja go spokojnie wyeksmituj , dam go do mniejszego mieszkania i w to mieszkanie wstawię ę 
jedna wi ksz  rodzin .ę ą ę

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
I do takiej procedury potrzebuje Pan Prezydent opinii naszej Komisji?

Pan Szczepan Lewna – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaę ń
Tak. potrzebuj .ę

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
To ja  mam  pytanie  do pana  Prezydenta.  Dlaczego Pan z  takim wnioskiem przyszed  doł  
Komisji, skoro teraz opowiada, e ch tnie podejmie zamian .ż ę ę

Pan Szczepan Lewna – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaę ń
Nie  ch tnie.  Odpowiedzia em  na  pytanie,  co  si  stanie,  je li  b dzie  opinia  Komisjię ł ę ś ę  
negatywna. Je li opinia Komisji b dzie negatywna, to wtedy wyst pi  o eksmisj  albo si  zś ę ą ę ę ę  
nim dogadam, je li si  nie dogadam, to wyst pi  o eksmisj  i dam mu inne mieszkanie a toś ę ą ę ę  
wi ksze dam komu innemu. Tak ta sprawa b dzie wygl da a.ę ę ą ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Prosz  Pa stwa. Ja uwa am, e Urz d Miejski pracuje nad tym materia em i Pan Prezydentę ń ż ż ą ł  
podejmuje decyzj , my natomiast mamy wyrazi  opini  o tym. Rozumiem, e Komisja mo eę ć ę ż ż  
dyskutowa  do pó nocy na ten temat, ale uwa am, e te pisma, które ludzie pisz , czy tenć ł ż ż ą  
cz owiek bezpo rednio zainteresowany, oboj tnie jaki to b dzie wniosek, bo takich wnioskówł ś ę ę  
Komisja  b dzie mia a o wiele  wi cej  a  wi c Komisja powinna podej  merytorycznie doę ł ę ę ść  
tego. Jest problem, czy to powierzchni, czy innych wzgl dów, czy jakie  sprawy spo eczne, jaę ś ł  
rozumiem, e to wszystko zosta o rozwa one a zatem pozostaje tylko, czy kto  z Pa stważ ł ż ś ń  
Radnych jest  za,  czy  przeciw.  Tak to rozumiem,  e  mamy  wyrazi  swoje stanowisko doż ć  
wniosku przedstawionego przez Pana Prezydenta.

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
Panie Przewodnicz cy, jak Pan by  na konwencie seniorów, my my to wszystko rozwa ali ią ł ś ż  
cele  spo eczne,  i  rozwa ali my metra  i  w ogóle.  Nawet  by y propozycje,  jak to zrobi .ł ż ś ż ł ć  
Je eli Pan Prezydent Lewna wyra a tak  ch  a ch  Prezydenta to jest bardzo du o, zeż ż ą ęć ęć ż  
jeszcze raz z nim porozmawia, je eli nie wynegocjuje rozwi zania, to post pi w inny sposób.ż ą ą  
Ja tutaj podawa am Panie Przewodnicz cy przyk ad, e by  artyku  w gazecie, e sze cioroł ą ł ż ł ł ż ś  
dzieci  z  rodzicami  mieszka w piwnicy  nie z  w asnej, prosz  eby mie  jakie  lokum nał ę ż ć ś  

wi ta. Prosz  te  ludzie z miasta i takie by y propozycje, eby da  temu Panu mniejsześ ę ą ż ł ż ć  
mieszkanie a na to jego du e wprowadzi  t  wielodzietn  rodzin . ż ć ą ą ę
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Uwa am, e zaproponowane rozwi zanie, e Pan Prezydent jeszcze raz podejmie negocjacjeż ż ą ż  
z tym Panem jest dobre.

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj . ę ę
Prosz  Pa stwa.  G osowa em za  takim kszta tem uchwa y  Rady, na podstawie  której tenę ń ł ł ł ł  
wniosek Pana Prezydenta zosta  skierowany do naszej Komisji. Poniewa  zdaj  sobie spraw ,ł ż ę ę  

e takie sprawy, e kto  jest wnuczkiem i mieszkanie jest ma e - mo e tam pozosta  w tymż ż ś ł ż ć  
lokalu, ale, je eli jest taka sytuacja, e kto  jest krewnym, czy nawet opiekunem i potem jestż ż ś  
mieszkanie,  ono  mo e  by  du e,  nawet  120  mż ć ż 2  ,  to  my lmy  logicznie,  przecie  tegoś ż  
cz owieka mo na gdzie  zmie ci  w tym mie cie a je eli on nie chce, przecie  on te  musił ż ś ś ć ś ż ż ż  
mie  dobr  wol , tak ja to oceniam i je eli podejm  jak  decyzj , to zawsze w poczuciuć ą ę ż ę ąś ę  
jakiej  sprawiedliwo ci. Tak to rozumiem.ś ś

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
To jest  element  sprawiedliwo ci,  e  kto  mieszka  w  tym mieszkaniu  od ponad 10 lat  iś ż ś ł  
sprawiedliwe jest, eby go teraz z niego eksmitowa ?ż ć

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Ale przecie  Pan Prezydent powiedzia , e mu zaproponuje inne mniejsze mieszkanie.ż ł ż

Radny Wies aw Kami ski – cz onek Komisjił ń ł
Ale on musi chcie  to mieszkanie.ć

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Panie Radny. Z jednej strony s ysz , e jest norma 10 mł ę ż 2  na osob , a z drugiej strony, e 120. ę ż
Zamykam dyskusj . Przechodzimy do g osowaniaę ł

Ustalenia:
Opinia Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto z Pa stwa Radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku Pana Prezydentań  
w sprawie przepisania uprawnie  do lokalu mieszkalnego, przy ul. Biskupiej 34 na rzeczń  
Pana Sebastiana Radziusz?

G osowanie:ł
Za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku oddano g osów: 2 g osy za, 2 g osy przeciw, 2 g osył ł ł ł  
wstrzymuj ce si .ą ę
Opinia Nr 76-20/426/121/2005 stanowi za cznik nr 27 do protoko u.łą ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Wobec powy szego g osowania Komisja nie rozstrzygn a sprawy.ż ł ęł

PUNKT -10
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.
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Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Przechodzimy do ostatniego punktu naszego posiedzenia. Kto z Pa stwa ma jakie  sprawy?ń ś

Sprawy wniesione

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Panie Przewodnicz cy. Chcia abym poruszy  jeszcze raz spraw  uchwa y o gospodarowaniuą ł ć ę ł  
lokalami u ytkowymi w mie cie. Z o y am zapytanie nr 213/05 dotycz ce mi dzy innymiż ś ł ż ł ą ę  
tych lokali. Zapytanie i odpowied  stanowi za cznik nr 28 do protoko u.ź łą ł

Prosz  Pa stwa ja nie wiem o co chodzi. Zapyta am, ile lokali zosta o wolnych w wynikuę ń ł ł  
realizacji tej uchwa y, czyli jest nie u ytkowanych, jakie straty miasto ponosi z tego tytu u, eł ż ł ż  
lokale  stoj  puste.  Odpowied  jest  enigmatyczna,  fragment  Pa stwu  odczytamą ź ń  
„ Jednocze nie trudno znale  uzasadnienie do stwierdzenia jakoby ta , jakoby uchwa a taś źć ł  
spowodowa a gwa towny przyrost pustych lokali u ytkowych na terenie miasta Gda ska. Zł ł ż ń  
ostatniej analizy wynika, eż

Na 49 wolnych lokali oferowanych do najmu w trybie przetargu nieograniczonego 41 lokali 
zosta o zwolnionych przez najemców z ró nych przyczyn.ł ż  Czyli na 49 przetargów, 41 lokali 
nie zosta o zagospodarowanych. Jest zapisane, e to wynik o z ró nych przyczyn, ale nie zł ż ł ż  
przyczyny wprowadzenia w ycie uchwa y. To jest ciekawe z jakich przyczyn prawie 100%ż ł  
lokali. 

6 lokali zosta o odebranych przez miasto a w 2 lokalach umowy wygas y,ł ł

Na 46 wolnych lokali oferowanych do najmu w trybie przetargu nieograniczonego 26 lokali 
zosta o zwolnionych przez najemców z ró nych przyczyn, 7 lokali zosta o odebranych przezł ż ł  
miasto a w 13 lokalach umowy wygas y.ł

Powy sza analiza wykaza a, e wolnych lokali przeznaczonych do najmu jest ok. 4,8 % aż ł ż  
jedynie ok. 1,5% dotyczy  lokali zwolnionych z  przyczyny wzrostu czynszu. Ilo  wolnychść  
lokali utrzymuje si  wi c na minimalnym poziomie, dopuszczalnym zasadami prawid oweję ę ł  
gospodarki. Warto równie  pami ta , e to nie przepisy uchwa y warunkuj  popyt na lokależ ę ć ż ł ą  
u ytkowe a  koniunktura  handlu  i  us ug  na  rynku.  To  klient  decyduje  czy  dzia alnoż ł ł ść  
gospodarcza prowadzona w danej lokalizacji ostatecznie utrzyma si ,  czy te  nie. Ryzykoę ż  
decyzji o wynaj ciu lokalu u ytkowego nale y jednak do prowadz cego t  dzia alno  i nieę ż ż ą ą ł ść  
mo e by  dowolnie przerzucane na w a ciciela lokalu.ż ć ł ś

Panie  Przewodnicz cy  Szanowna  Komisjo.  Uwa am,  e  jako  Komisja  powinni myą ż ż ś  
wystosowa  wniosek do prezydenta Miasta o przed o enie nam informacji, mi dzy innymić ł ż ę  
jakie to s  inne przyczyny, jaka dzia alno   by a prowadzona w tych zwolnionych lokalach,ą ł ść ł  
w jakiej lokalizacji znajduj  si  te zwolnione lokale, czy zwolnione zosta y one z przyczyną ę ł  
tych, e zaproponowany wed ug tej uchwa y czynsz jest za wysoki i najemcy zrezygnowali zż ł ł  
dalszego najmu, czy nie przyst pili do przetargu, czy licytacji stawki czynszu, czy ci, którzyą  
wygrali przetargi podpisali umowy, czy tylko podbili wysoko  stawki i poprzedni najemcaść  
tej stawki nie przyj , bo mu si  nie op aca o prowadzi  tam dzia alno ci. Niech nam Panął ę ł ł ć ł ś  
Prezydent poda ilu by o kontrahentów, którzy przyst pili do przetargu, wygrali te przetargi ił ą  
nie przyst pili do podpisania umowy. ą

Nie rozumiem tez  wyliczenia procentowego 1,5 % lokali nie wynajmowanych, czy  jest  to 
proporcja  do  wszystkich  lokali  w  mie cie,  bo  nie  mo e  to  by  procent  49  lokaliś ż ć  
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przeznaczonych do przetargu i z tego 41 lokali nadal nie jest zagospodarowanych. Z jakich to 
jest przyczyn? To nie mo e by  z ró nych przyczyn, wi c musimy si  dowiedzie   z jakichż ć ż ę ę ć  
przyczyn te  lokale stoj  puste.  Handlowcy  i  kupcy  pisz  do nas  pisma,  e  stawki s  zaą ą ż ą  
wysokie itd. itd., musimy wiedzie  co jest przyczyn , e lokale stoj  puste.ć ą ż ą

Nast pna sprawa. Wyra nie zapyta am jakie straty ponosi miasto z tytu u tego, e lokale teę ź ł ł ż  
stoj  puste. Odpowiedzi na to pytanie nie otrzyma am.ą ł

Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Wed ug mnie te ró ne przyczyny, to przede wszystkim wysoko  stawki czynszu. Poza tymł ż ść  
uwa am, e tam gdzie ko cz  si  umowy wieloletnie a najemca op aca czynsz nie powinnyż ż ń ą ę ł  
by  te  umowy wypowiadane i  lokale  przeznaczane  do przetargu,  tylko powinni my dalejć ś  
zawiera  umowy.ć

Ustalenia: 
Wniosek Komisji

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Przyjmuj  wniosek Pani Radnej. Zostanie on skierowany do Prezydenta Miasta Gda ska. ę ń Kto 
z Pa stwa Radnych jest za wnioskiem o tre ci:ń ś

Z uwagi na du  ilo  kierowanych do Komisji pism przez najemców lokali u ytkowych, wżą ść ż  
zwi zku  z  realizacj  Uchwa y  Nr  XXXIV/1045/08  Rady  Miasta  Gda ska  zmienioneją ą ł ń  
Uchwa  Nr XLI/1373/05 RMG z dnia 25 sierpnia 2005 r.  w sprawie zasad gospodarowaniałą  
zasobem komunalnych lokali u ytkowych, czynszów i ich p atno ci  oraz  podzia u  Miastaż ł ś ł  
Gda ska na strefy czynszowe, Komisja wnosi o przedstawienie informacji za okres od marcań  
2005 r.– 30 listopada 2005r., w nast puj cym zestawieniu tabelarycznym:ę ą

1. Lokalizacja lokalu, z podaniem powierzchni, stawki czynszu, strefy,
2. innych przyczyn jak. np. m. in. z tytu u zad u enia,ł ł ż
3. Data  przyj cia  lub  odmowy  wypowiedzianych  warunków  zwi kszonej  stawkię ę  

czynszu, z podaniem wysoko  stawki po zmianie. Podanie przyczyny odmowy wść  
Kontrahent (najemca)

4. Rodzaj  prowadzonej  dzia alno ci  gospodarczej  –  wraz  z  podaniemł ś  
obowi zuj cego numeru Polskiej Klasyfikacji  Dzia alno ci (PKD),ą ą ł ś

5. Data wypowiedzenia warunków czynszowych w zwi zku z realizacj  uchwa y lubą ą ł  
przypadku nie przyj cia nowych warunków,ę

6. Lokale,  które  wystawiono do przetargu,  licytacji  stawki w zwi zku  z  odmową ą 
przyj cia zmienionych warunków umownych przez dotychczasowego najemc ,ę ę

7. Podanie  kontrahenta  (najemcy),  który  zosta  wy oniony  w  przetargu,  wraz  zł ł  
podaniem informacji, czy zosta a zawarta umowa najmu.ł

G osowanie:ł
Powy szy wniosek Komisja przyj a jednog o nie- 4 g osami za.ż ęł ł ś ł
Wniosek nr 76-20/47/14/2005 stanowi za cznik nr 29 do protoko u.łą ł

Ustalenia Komisji:

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
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• Prosz  Pa stwa. Do Komisji kierowana jest du a ilo  pism interwencyjnych przezę ń ż ść  
najemców, którzy  nie zgadzaj  si  z  podwy szanymi czynszami. Uwa am, e,  poą ę ż ż ż  
otrzymaniu tych informacji, o których tutaj mówi a Pani Radna Gosz  i które zostanł ą 
skierowane  w  formie  wniosku  do  Pana  Prezydenta  Komisja  powinna  być 
wnioskodawc  projektu  uchwa y  w  sprawie  zmiany  uchwa y  w  sprawie  zasadą ł ł  
gospodarowania zasobem komunalnych lokali u ytkowych.ż

Kto z Pa stwa Radnych jest za takim wnioskiem?ń

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisjił
Wysoko  czynszu  powinna by  uzale niona  od rodzaju  prowadzonej  dzia alno ci,  czyliść ć ż ł ś  
powinny by  podana dzia alno  wed ug Polskiej Klasyfikacji Dzia alno ci, czyli aktualnieć ł ść ł ł ś  
obowi zuj cego PKD w Unii Europejskiej.ą ą

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Gdy  b dziemy  zmienia  projekt  uchwa y,  to  wtedy  t  kwesti  zmienimy,  natomiast  weę ć ł ę ę  
wniosku do Pana Prezydenta zwrócimy si  o podanie takiej informacji, czyli  podania namę  
obowi zuj cego numeru PKD.ą ą

G osowanie:ł

Komisja   jednog o nie  -  4  g osami za  podj a  wniosek,  e  b dzie  wnioskodawc  –ł ś ł ęł ż ę ą  
inicjatorem projektu uchwa y zmieniaj cej uchwa y w sprawie zasad gospodarowaniał ą ł  
zasobem komunalnych lokali u ytkowych.ż

Radna Zofia Gosz – cz onek Komisji ł
W zwi zku z przyj tym wnioskiem o tym, e  b dziemy wnioskodawc  zmiany uchwa yą ę ż ę ą ł  
dotycz cej zasad gospodarowania lokalami u ytkowymi, to zanim to we miemy „na tapet ”ą ż ź ę  

eby my za dali z jakich przyczyn zosta o zwolnionych te 41 lokali, bo to b dzie naszaż ś żą ł ę  
podstawa do zmian w uchwale i b dziemy mieli wówczas materia  do zmian, bo w mojeję ł  
odpowiedzi na zapytanie pisz , e nie z powodów zmian tej uchwa y.ą ż ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dobrze, zostanie to zawarte we wniosku, który zostanie skierowany do Pana Prezydenta.

• Nast pna sprawa.  Chcia bym, eby my jako Komisja podj li  wniosek,  Komisjaę ł ż ś ę  
nasza b dzie inicjatorem projektu uchwa y w sprawie zmiany uchwa y w sprawieę ł ł  
wyznaczenia  targowisk  do  prowadzenia  dzia alno ci  handlowej,  us ugowej  ił ś ł  
gastronomicznej  na  terenie  miasta  Gda ska,  i  uchwa y  dotycz cej  zaj cia  pasań ł ą ę  
drogowego i wysoko ci stawek.  ś

Chodzi  mi  przede  wszystkim o tzw.  ogródki piwne.  Wiem,  e  ródmie cie  Gda ska  maż Ś ś ń  
jakie  preferencje, je li chodzi o  op aty. Generalnie chodzi mi o to, e jest jedna strefa, któraś ś ł ż  
ma preferencje i dzi ki temu te ogródki piwne s  i funkcjonuj . Natomiast w tym sezonie,ę ą ą  
który by  ciep ym sezonem, jeszcze we wrze niu by o bardzo ciep o, ale przede wszystkim zeł ł ś ł ł  
wzgl du na to, e  by  ma y  ruch w pasie  nadmorskim i  je li  kto  mia  zap aci  za  takię ż ł ł ś ś ł ł ć  
ogródek pó tora tysi ca, to mu si  nie kalkulowa o. ł ą ę ł

By bym za tym, aby Komisja zaproponowa a konkretn  zmian , eby ten zapis po prostu,ł ł ą ę ż  
który  obejmuje  stref  gdzie  na  Starym  Mie cie  obejmowa  równie  pas  nadmorski.ę ś ś ł ż  
Oczywi cie ustalimy jaki b dzie zasi g tej strefy, czy ona ma obejmowa  tylko molo, czy teś ę ę ć ż 
ca y pas, ale to b dzie przedmiotem dyskusji, gdy zajmiemy si  zmian  tej uchwa y.ł ę ę ą ł
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Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
Panie Przewodnicz cy. Chcia abym si  tylko zapyta , bo jak Pan powiedzia  o zaj ciu pasaą ł ę ć ł ę  
drogowego, to wniosek ten by  rozszerzy a, nie tylko ogródki piwne, ale w ogóle zaj cie pasał ł ę  
drogowego, poniewa  ogródki piwne rz dz  si  zupe nie innymi zasadami i  Rada Miastaż ą ą ę ł  
ustala stawki, natomiast zaj cie pasa drogowego np. na kiosk z dro d ówkami ustala ZDiZ naę ż ż  
podstawie ustawy a stawek nie ustala Rada Miasta. 

Mój wniosek sprowadza si  do tego, e w tej  uchwale, któr  my chcemy zmienia , ebyę ż ą ć ż  
równie  wykluczy  przetargi  tam,  gdzie  jest  zaj cia  pasa  drogowego,  gdzie  stawki  sż ć ę ą 
ustawowo  okre lone,  bo teraz  ja  s ysz ,  e  Mielnik  ma  by  zlikwidowany,  ten  kiosk  zś ł ę ż ć  
pieczywem przy Radzie Miasta. To jest  wa ne, poniewa  tam, gdzie w wyniku przetarguż ż  
mo emy uzyska  inne stawki, wy sze, to jest cel, ale je eli ustaw  stawki s  okre lone wż ć ż ż ą ą ś  
ZDiZ  i  za  zaj cie  pasa  drogowego mo e  wzi  tyle  i  nic  wi cej,  to  po  co  tych  ludzię ż ąć ę  
denerwowa , zrówna  z ziemi  i da  nast pnemu? ć ć ą ć ę

Ustalenia Komisji:

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Dzi kuj  bardzo. Pani Radna. To jest ju  wniosek szczegó owy, co w tej uchwale zmieni , toę ę ż ł ć  
b dziemy ju  dyskutowali przy propozycji zmian.ę ż

Kto z Pa stwa jest za wnioskiem, eby Komisja by a wnioskodawc  zmiany uchwa y wń ż ł ą ł  
sprawie  wyznaczenia  targowisk  do  prowadzenia  dzia alno ci  handlowej,  us ugowej  ił ś ł  
gastronomicznej  na  terenie  miasta  Gda ska,  i  uchwa y  dotycz cej  zaj cia  pasań ł ą ę  
drogowego i wysoko ci stawek?ś

G osowanie:ł
Komisja   jednog o nie  -  4  g osami  za  podj a  wniosek,  e  b dzie  wnioskodawc  –ł ś ł ęł ż ę ą  
inicjatorem projektu  uchwa y zmieniaj cej  uchwa  w sprawie wyznaczenia targowisk  doł ą łę  
prowadzenia  dzia alno ci  handlowej,  us ugowej  i  gastronomicznej  na  terenie  miastał ś ł  
Gda ska, i uchwa y dotycz cej zaj cia pasa drogowego i wysoko ci stawek.ń ł ą ę ś

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
• Nast pna sprawa. Wp yn  list  do  Szefów Klubów Rady z  Zak adu Komunikacjię ł ął ł  

Miejskiej, w którym pracownicy zwracaj  si  o bilety wolnej jazdy dla pracownikówą ę  
ZKM.

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
Oni chc  stanowiska od Klubów, ja nie jestem w Klubie.ą

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Oni zwracaj  si  do Radnych Miasta Gda ska.ą ę ń
Tutaj  chcia bym równie ,  eby my jako Komisja  podj li  wniosek, Komisja  nasza  b dzieł ż ż ś ę ę  
inicjatorem  projektu  uchwa y  w  sprawie  zmiany  uchwa y  w  sprawie  ustalenia  zasadł ł  
taryfowych oraz cen za przejazdy rodkami gminnego transportu zbiorowego na terenie miastaś  
Gda ska, która by przywraca a pracownikom ZKM uprawnienie do biletu wolnej jazdy?ń ł
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Wiceprzewodnicz cy Piotr Dziką
Pracownicy PKP maj  wolne przejazdy, wi c jestem za tym, eby pracownicy ZKM mielią ę ż  
równie .ż

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
We wszystkich innych  miastach w Polsce  takie  bilety  pracownicy  transportu zbiorowego 
maj , tylko w Gda sku tego nie ma, zosta o im to zabrane i Pan Prezydent Lewna na sesjią ń ł  
motywowa , ze  tak trzeba,  ze  tak powinno był ć itd.,  natomiast  adne miasta  w Polsce  zaż  
naszym pomys em nie posz y.ł ł

Radna Zofia Gosz- cz onek Komisjił
Dobrze, ale tu jest inna motywacja Pana Prezydenta Lewny, na pewno s uszna, ze nie ca eł ł  
rodziny pracowników. Oczywi cie dla pracowników jestem za, rozmawia am ze zwi zkamiś ł ą  
zawodowymi ZKM swego czasu , oni wnioskuj  dla pracowników. ą

Ustalenia Komisji:

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
Kto z Pa stwa jest za wnioskiem, eby Komisja by a wnioskodawc - inicjatorem zmianyń ż ł ą  
uchwa y RMG w sprawieł  ustalenia zasad taryfowych oraz cen za przejazdy rodkamiś  
gminnego  transportu  zbiorowego  na terenie  miasta  Gda ska,  która  by  przywraca ań ł  
pracownikom ZKM uprawnienie do biletu wolnej jazdy?

G osowanie:ł
Komisja   jednog o nie  -  4  g osami  za  podj a  wniosek,  e  b dzie  wnioskodawc  –ł ś ł ęł ż ę ą  
inicjatorem projektu uchwa y zmieniaj cej uchwa  w sprawie ustalenia zasad taryfowychł ą łę  
oraz cen za przejazdy rodkami gminnego transportu zbiorowego na terenie miasta Gda ska,ś ń  
która by przywraca a pracownikom ZKM uprawnienie do biletu wolnej jazdy?ł

Przewodnicz cy Kazimierz Koralewskią
To by a ostatnia sprawa z mojej strony. Czy s  jeszcze  jakie  sprawy ze  strony Pa stwał ą ś ń  
Radnych?

Nie ma, porz dek obrad zosta  wyczerpany. Zamykam posiedzenie.ą ł

Na tym posiedzenie zosta o zako czone – godz. 17.00ł ń

Przewodnicz cyą
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Kazimierz Koralewski

Protokó  sporz dzi ał ą ł

El bieta Wajs- Deyckż
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